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Protokoll från styrelsemöte i Kvarnbergets Samfällighetsförening 

Datum: 2019-08-12 Tid: 18.30– 21.00 Plats: Kvarnstugan 
 

 
Närvarande:  
Peter Jarbratt (PJ)   kassör 
Klaes Magnusson (KM)   ledamot, trädgårdsansvarig 
Clas Sjögren (CS)   ledamot ersätter Magnus Sjögren  
Ulla Blom Ivarsson   ordförande 
 
Inbjudna under § 3 - 9 
Jan-Erik Thomson   gårdskarl  § 3 - 10 
Carola Alegria   stugfogde § 3 - 10 
 
Ej närvarande: 
Magnus Sjögren 
Jonas Åberg 
Sladjan Cerimovid  
Lars Lindqvist 
 
 

§1. Ordföranden öppnar mötet och hälsar välkommen. 
   

§2. Dagordningen godkänns med tillägg till övriga frågor Brandsläckare, Målning invändigt 
av Kvarnstugan, Målning utvändigt av Kvarnstugan, Datum för höstens styrelsemöten.  

 
§3. Åkgräsklippare  

Den gamla åkgräsklipparen är sönderkörd igen, det är tredje gången under kort tid. Det 
som händer är att den körs över brunnar eller annat hårt material vilket gör att knivarna 
bryts. Varje reparationsåtgärd kostar runt 2 000 kronor. Åkgräsklipparen köptes in för 
att klippa fotbollsplanen, det har därefter utökats till andra gräsytor. Diskussion följde 
över tänkbara åtgärder. Följande förslag framkom. 
1. Alla områden får uppdrag att inventera och göra rent runt brunnarna och 

markera/inhägna så att brunnarna blir synliga. Det i sig bör motverka skador. 
2. Åkgräsklipparen får endast användas för klippning av fotbollsplanen. För klippning 

av övriga gräsytor ska handgräsklippare användas. 
Styrelsen beslutar att alternativ 2 ska gälla med omedelbar verkan. Skyltar sätts upp i 
garaget och information läggs in på hemsidan. Klaes tar fram en informationsskylt och 
Magnus lägger ut information på hemsidan. 
 
Peter Jarbratt reserverar sig mot beslutet och förespråkar alternativ 1. 
 
Styrelsen beslutar vidare att den gamla åkgräsklipparen som nu är trasig varken lagas 
eller säljs utan vi avvaktar till nästa år med eventuell åtgärd. 
 

§4. Grus och jord efter städdagarna.  
Klaes och Jonas ser över hur mycket jord och grus som finns och har det i åtanke när 
nybeställning ska ske inför städdagen den 19 oktober. Jord och grus som blir över efter 
städdagarna kan, för att förhindra att högar bildas, erbjudas fastighetsägarna. 
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§5. Stolplock till lilla lekplatsen 
Jan-Erik och Lars (gårdskarlarna) besiktar behovet av stolplock på lilla lekplatsen, köper 
in nya och sätter upp. 
 

§6. Generell tillsyn av lekplatserna 
I det avtal som tecknades med Lekplatsbyggarna ingick service i fem år efter installation.  
Ulla får i uppdrag att ta reda på vad fortsatt service kan komma att kosta. Är aktuellt 
först år 2021. 
 

§7. Stubbfräsning eller annan åtgärd vid GA IV parkering 
Ett träd är fällt vid GA IV parkering och styrelsen beslutar att stubben ska pluggas. Jan-
Erik ansvarar för att stubben pluggas. 
 

§8. Iordningsställande av parkeringsplatserna efter skyltar vid GA IV 
Fastigheterna som tillhör GA IV hade begärt att ett alternativt två av träden i anslutning 
till parkeringen skulle fällas. Styrelsen bjöd in till ett möte för att diskussion. Vid mötet 
kom styrelsen och de närvarande fastighetsägarna överens om att ett träd skulle fällas 
och att parkeringsplatserna skulle återställas till sin ursprungliga bredd. Ingen 
återställning har skett. Styrelsen beslutar att avvakta med frågan. 
 

§9. Parkering generellt 
Styrelsen kan konstatera att parkeringsordningen är mycket bättre efter att stenarna 
placerades ut.  
 

§10. Tankar kring den långsiktiga planen för skötseln av området  
Klaes och Jonas kommer att påbörja arbetet under hösten. Kontakt kommer att tas med 
någon trädgårdsarkitekt för att få råd och stöd. 
Frågan om blomsterängar istället för klippta gräsytor lyftes. Något som Klaes och Jonas 
tar med in i arbetet.  
 

§11. Föregående styrelseprotokoll godkändes.  
 

§12. Ekonomi – rapport om ekonomiska läget  
Peter redogör för det ekonomiska läget. Ekonomin är stabil.  
Styrelsen beslutar att de tre felaktiga, visuella, posterna i Vismas ekonomisystem 
bordläggs till nästa möte. 
 

§13. Inkasso eller kronofogde 
Frågan har lyfts om inkassobolag ska användas istället för kronofogden i det eventuella fall 
där en fastighetsägare inte betalar utdebiteringen. 
Efter avstämning med revisor och kronofogden och med det faktum att ett årsmöte beslutat att 
kronofogden ska nyttjas beslutar styrelsen att ingen ändring ska ske. 
 

§14. Fastighetsöverlåtelser  
Ingen uppgift, frågan bordläggs till nästa möte. 
 

§15. Väghinder som test.  
Styrelsen beslutar att köpa in två väg gupp en s.k. trafik ö för att testa om hastigheten i 
anslutning till uppfarten till radhusen kan minskas. Klas köper in till en kostnad av cirka  
3 200 kronor. 
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§16. Nu startar planering av uppdatering av fiber.  
Telia är nu klara med planeringen inför bytet av fiberutrustning för samtliga 122 
fastighetsägare i Kvarnberget. Under november månad kommer arbetet att ske. 
Klaes Magnusson kommer att vara kontaktperson mot Telia. Information kommer i god 
tid att lämnas till samtliga fastigheter. 
Styrelsen beslutar att den utrustning som byts ut och som tillhör samfälligheten ska 
tillfalla respektive fastighetsägare. 
 

§17. Kommunens fråga om parkeringsförbud i anslutning till vändplats ” på stickgata” 
Samhällsbyggnadskontoret har utifrån att Eon begärt parkeringsförbud i vändplatsen 
framför el stationen i anslutning till Långdansgatan 82 ställt följande fråga. 
1. Kan styrelsen genom information avhjälpa parkeringsproblemet framför el stationen.  
2. Kommunen inför parkeringsförbud som innebär att parkering inte kan ske på hela 

vändplatsen. 
Styrelsen beslutar att meddela kommunen att parkeringsförbud är det tänkbara 
alternativet i anslutning till el stationen. Det innebär att två platser blir förbjudna att 
parkera på. 
Ulla meddelar kommunen. 
 

§18. Samtycke till digital kommunikation 
Frågan bordläggs till nästa möte. 
 

§19. Mailkonversation för ställningstagande till olika frågor m.m. inom styrelsen.  
Ulla vill få styrelsens godkännande att via mail ge information till styrelsen och 
eventuellt i vissa specifika lägen även fatta beslut i frågor som inte kan anstå till 
nästkommande styrelsemöte.  
Styrelsen godkänner detta. 
 

§20. Övriga frågor 
Beställarmöte kommer att äga rum torsdagen den 3 oktober klockan 19.00. Kallelse till 
beställarmötet skickas ut till områdesansvariga senast måndagen den 23 september. 
 
Peter informerar om Vismas olika alternativ i samband med utskick av uttaxering. 
Styrelsen förordar att den ordning som gäller nu ska bestå. 
 
Jan-Erik lyfter frågan om behov och inköp av brandsläckare. 
Styrelsen beslutar att tre brandsläckare köps in och placeras där klippare finns 
förvarade. Jan-Erik ansvarar för typ av släckare och inköp. 
 
Stugfogden beskriver behovet av uppfräschning av Kvarnstugan invändigt. Styrelsen 
beslutar att stugfogden till nästa möte presenterar förslag på färgtoner och kostnad. 
Förutsättning är att målning kan utföras att boende i området.  
 
Kvarnstugan bör målas utvändigt och ses över om det finns behov av byte av bräder etc. 
Gårdskarlarna får i uppdrag att se över behovet. Klaes får i uppdrag att ta in offerter 
(minst tre) på målning och rengöring av tak. 
Årsmötet 2020 kommer att få ta ställning till egenmålning eller målning av entreprenör 
genom att två budgetförslag lämnas. 
 

§21. Åtgärdslistan 
Bordläggs till nästa möte. 
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§22. Höstens styrelsemöten 
Onsdagen den 18 september klockan 18.30 
Onsdagen den 23 oktober klockan 18.30 
Onsdagen den 27 november klockan 18.30 
 

§23. Mötet avslutas och ordföranden tackar de närvarande för intressanta diskussioner. 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Ulla Blom Ivarsson   Justeras 
Ordförande  
 
    Klaes Magnusson 
    ledamot 
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